
 
Fredrikstad Seilforening  

Protokoll fra Styremøte, 11.11.24, kl. 19:00 

 

Til stede: Endre, Vidar, Sandra, Petter, Magnus, John og Åse 

Fraværende: Jørgen 

 

   

1. Referat fra forrige styremøte  
 

Referat fra forrige styremøte er godkjent.  

 

2. Status 
 

Økonomi 

Vidar ga en kort status på økonomi.  Sluttoppgjøret fra IOD VM er snart i 

boks.  

Det kom inn 30 800 i påmeldingsavgift til ILCA camp arrangert av 3 

landslagsseilere. FS støttet med lån av klubbhus og båter, og pengene skal gå 

til satsingen deres. Vidar utbetaler pengene etter mottak av reiseregninger.  

 

Vi venter tilbakemelding fra bobestyrer i Smartmarks 18.11 angående det 

innsendte kravet.  

 

Barn og Ungdom 

Det ble fremmet et ønske om større tilstedeværelse av voksene på 

nybegynnergruppa. 

I 2024 har det vært litt for mange grupper, så det er et behov for flere voksne 

eller en omorganisering i 2025. Magnus tar dette videre. 

Avtalen med Christoffer Sørlie har fungert veldig godt, med gode 

tilbakemeldinger fra seilerne. 

 

Regatta 

Terminliste for 2025 er nesten helt klar, og vil snart bli publisert på 

hjemmesiden. Shorthanded-klubben har forespurt shorthanded NM under 

Twostar. Dette er vi positive til. Endre snakker med Shorthanded-klubben om 

dette. 

Seilsportsligaen har forespurt hjelp til å arrangere Seilsportsliga 21-22 Juni. 

Magnus har forespurt mer konkret info om behov før vi kan takke ja til det.  

 

Slippen 

Endre og John hadde befaring med kommunen i forrige uke. De er svært 

fornøyde med den pågående oppgraderingen. 

 

3. Salg av RS Feva 
Vi har ikke kommet noe lengre her. Syret tar opp tråden på nyåret. 

 

4. Brygga 



 
Antonsen er godt i gang med utbedring av brygga. Det blir noen ekstra 

kostnader på grunn av større utbedringsbehov enn først antatt. Styret 

godkjenner dette. 

Det er behov for flere oppgraderinger neste år. Noen utriggere må byttes, og 

moringene må sjekkes. Vi ser på mulighetene for at noen medlemmer kan 

gjøre jobben med å dykke og sjekke før vi eventuelt gjør noe mer.  

 

 

5. Status for områdeplanen 

Planen er ute på høring innad kommunen, og skal til politisk behandling. Etter 

det skal den på offentlig høring. Tidsperspektivet på denne prosessen er noe 

uklar, men håpet er at dette skjer i løpet av vinteren.  

 

6. Årsmøteforberedelser 

Frist for levering av tekst og bilder til årsberetningen er nyttår. Dette sendes til 

Endre. Vi har ekstra fokus på dette på styremøte i januar. 

 

Dato for neste styremøte settes til 6. Januar kl. 19. 

Møtet ble avsluttet kl. 20:00 


